

Prispevki za socialno varnost samozaposlenih - JULIJ 2026



LOVRECBIRO

Pavšalni prispevek za popoldanski s.p.

Pavšal za PIZ	52,05	DŠ-44008
Pavšal za ZZ	40,90	DŠ-45004
Poškodbe pri delu	13,63	DŠ-45004
Dolgotrajna oskrba	6,43	DŠ-45004
Skupaj	113,01	EUR

Minimalni pokojninska osnova za zaposlene
Bruto **1.521,62** EUR

Prispevki od razlike do min.osnove
ZZZS % za refundacijo **37,67%**

Minimalna plača **1.481,88** EUR

Bruto zavarovalna osnova (BZO) v EUR		Prehodni davčni podračun	Referenca	60 % PP**	3,5 PP***
				1.521,62	8.876,11
2.536,03					
Prisp. zavarovanca za PIZ	15,50%			235,85	1.375,80
Prisp. delodajalca za PIZ	8,85%			134,66	785,54
Skupaj prispevki za PIZ		SI56 011008882000003	SI19 DŠ-44008	370,51	2.161,34
Prisp. zavarovanca za ZZ	6,36%			96,78	564,52
Obvezni zdravstveni prispevek*	pavšalni znesek			39,36	39,36
Prisp. delodajalca za ZZ	6,56%			99,82	582,27
Prisp. za poškodbe pri delu	0,53%			8,06	47,04
Skupaj prispevki za ZZ				244,02	1.233,19
Prispevek za dolgotrajno oskrbo*	2,00%			30,43	177,52
Skupaj prispevki za ZZ in za DO		SI56 011008883000073	SI19 DŠ-45004	274,45	1.410,71
Prisp. zavarovanca za starš. var.	0,10%			1,52	8,88
Prisp. delodajalca za starš. var.	0,10%			1,52	8,88
Skupaj prispevki za starš. var.		SI56 011008881000030	SI19 DŠ-43001	3,04	17,76
Prisp. zavarovanca za zaposl.	0,14%			2,13	12,43
Prisp. delodajalca za zaposl.	0,06%			0,91	5,33
Skupaj prispevki za zaposl.		SI56 011008881000030	SI19 DŠ-42005	3,04	17,76
Skupaj drugi prisp.				6,08	35,52
PRISPEVKI SKUPAJ				651,04	3.607,57

DŠ pomeni davčna številka zavezanca

* Povprečna mesečna bruto plača za leto 2025 (PP): 2.536,03 EUR

** Minimalna osnova za prispevke samozaposlenih v letu 2025 znaša 60 % zadnje znane povprečne letne plače: 60 % od 2.536,03 EUR = 1.521,62 EUR

*** Najvišja možna zavarovalna osnova: zavezanec lahko prispevke plača največ od osnove, ki znaša 3,5 PP (v skladu s petim odstavkom 145. člena ZPIZ-2): 2.536,03 x 3,5 = 8.876,11 EUR

* Višina OZP od 1.3.2026 dalje je določena v višini 39,36 eur (Uradni list RS, št. 16/26).

* Prispevek za DO se plačuje za obdobje od 1. 7. 2025 dalje

Davčni organ bo sestavil predizpolnjen obračun prispevkov za socialno varnost (POPSV) in ga najpozneje do 10. dne v mesecu za pretekli mesec vročil zavezancu elektronsko prek portala eDavki.

Če podatki v POPSV niso pravilni in/ali popolni, ali če POPSV ni bil odložen, mora zavezanec v sistem eDavki sam predložiti OPSV najpozneje do 15. dne v mesecu za pretekli mesec. Prispevki morajo biti plačani najpozneje do 20. dne v mesecu za pretekli mesec.